
Till dig som medlem i KFS bransch Besöksnäring,  

 

Som ordförande för branschrådet Besöksnäring vill jag för rådets räkning förmedla vår syn på KFS 

arbete avseende de utvecklingsplaner som finns om att i framtiden bilda en ny gemensam 

organisation tillsammans med Pacta.  

Under hösten förs en dialog kring att bilda en ny gemensam organisation tillsammans med Pacta 

bland KFS medlemmar. Det har för företagen inom Besöksnäring funnits två tillfällen då vi har bjudits 

in till dialog för information och  möjlighet att ställa frågor, den 30 augusti i Stockholm och den 2 

november i Göteborg.  

Vi i branschrådet vill uttrycka att vi är nöjda med den information som har gått ut och hur processen 

har hanterats. Det är branschrådets uppfattning att det är viktigt att arbeta för en stark 

arbetsgivarorganisation som gagnar oss medlemmar på sikt. I en situation med en ständigt 

föränderlig arbetsmarknad och framtid så bör man se över sin verksamhet både utifrån möjligheter 

och risker med olika val av framtida arbetssätt och organisation. 

Styrkan med KFS är en hög kompetens och hög servicenivå där Branschråden fyller en viktig funktion. 

Detta tas till vara inom den kommande organisationsstruktur som föreslås samtidigt som vi får 

kraften av att vi gemensamt blir en större aktör. 

För er medlemmar som inte har haft möjlighet att delta vid dialogerna, och vill inhämta information 

kring detta så finns det på KFS webb som du direkt kan komma in på via denna länk 

www.kfs.net/framtid. 

 

 

Håkan Engström  

Ordförande branschråd Besöksnäring 
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